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Forslag til vedtak 
  
Kontrollutvalget tar informasjonen til foreløpig orientering, og vil følge opp offentlige 
anskaffelser i møte i oktober. 
 
  
 
Saksopplysninger 
  
Viser til kommunestyrets sak 104/19 Rapport – anskaffelse av bil der kommunestyret gjorde 
slikt vedtak: 
Kommunestyret anser de avdekkede forhold som sterkt kritikkverdige. 
Kommunestyret ber rådmannen sørge for at: 
a) Rammeavtaler utarbeides i tråd med regelverket. 
b) Rammeavtalene etterleves. 
c) Lovverket for offentlige anskaffelser og arkiv etterleves. 
Kommunestyret ber rådmannen orientere kontrollutvalget med en skriftlig redegjørelse for 
oppfølgingen av punktene 2 a-c innen 01.04.20. 
  
Kontrollutvalget har hatt offentlige anskaffelser til oppfølging en rekke ganger, senest sak 
36/21 der kontrollutvalget gjorde slikt vedtak: 
1. Kontrollutvalget tar informasjonen til orientering 
2. Kontrollutvalget forutsetter at administrasjonen fortsatt har fokus på innkjøpsprosesser, og 
tilstreber å følge regelverket og interne retningslinjer for offentlige anskaffelser. 
3. Kontrollutvalget er tilfreds med kommunedirektørens tilbakemelding og ønsker å få en ny 
orientering på samme tid nest år 
  
I løpet av sommeren er det blitt kjent at kommunen har anskaffet 4 biler. Anskaffelsen har 
ikke blitt gjennomført i samsvar med gjeldende lov og forskrifter om offentlige anskaffelser og 
kommunens egne rutiner. 
  
Kommunedirektøren er derfor bedt om å orientere spesielt om denne anskaffelsen.  
  
Iht. kontrollutvalgets årsplan vil offentlig anskaffelser også være sak på saklisten i møte 
oktober. 
  
  
  
Vurdering 
I løpet av sommeren er det blitt kjent at kommunen har gått til anskaffelse av 4 biler uten at 
reglene for offentlige anskaffelser er fulgt. Kommunaldirektøren vil orientere om denne 
anskaffelsen i møtet. 
  
Det er lagt opp til at informasjonen som kommer frem tas til foreløpig orientering og følges 
opp nærmere i møte i oktober. 
  
 



 


